

RSK Innebandy

Ledarmöte 26 april 2016

Närvarande: Stefan Carlsson, Jonas Stark, Fredrik Green, Jeanette Stark, Johan Krii, Andreas Ahagen, Torbjörn Gyllestål, Anette Krii, Terese Mårtensson, Peter Mertala, Jonas Malmgren och Alfred Appelkvist

1. Godkännande av dagordning.

2. Jeanette Stark utses som justerare.

3. Ekonomi

Terese informerade om att vi följer budget bra. Peter har också tagit med Anita om att fakturera för A-lagets jackor.

4. Pantamera, sommarkampanj

Terese informerade att vi hamnade på 5:e plats i innebandykampen! Priset är 20 st träningströjor och vi bestämde att tjejlaget F00/02 skulle få dessa. Torbjörn meddelar Terese storlekar.

Vi kommer också att ha en sommarkampanj, samla pant och vi kommer och hämtar den 28 augusti, alternativt att man kan lämna vid idrottshallen. Vi delade ut lappar på mötet och Anette kommer också att lägga ut på FB och laget.se.

5. Material till Raketten, deadline 31/5

Vi bad de ledare som varit med sina lag på cup att skriva några rader om detta och maila till Cai Mellstedt. Jeanette skriver om innebandyavslutningen och P02:s vinst. Anette skriver om sportlovsinnebandyn och Terese om Pantamera.

6. RSK-marschen

Anette informerade om att RSK-marschen gör ett uppehåll detta året, enligt beslut i huvudstyrelsen. Det kommer att funderas på en ny form utav RSK-dag nästa år istället. Vi återkommer när vi vet hur det kommer att se ut.

7. Försäsongsträning

Vi bestämde följande tider för de som önskar träna (framförallt till för de som inte tränar fotboll, men alla är självklart välkomna):

P/F 01-P98: Tisdagar 18.00-19.30 med start 10/5 och sista träning 7/6. Första gången kan Johan Krii, vara med som vuxen, och vi får vid behov turas om att hjälpa till med detta.

P/F02-05: Onsdagar 17.30-19.00 med start 11/5 och sista träning 8/6. Jonas Stark håller i detta tillsammans med bl a Arvid

A-lag: Onsdagar 19-20.30 med start 11/5 och sista träning 8/6.

8. Anmälan lag hösten 2016

Vi diskuterade kring lagen och följande bestämdes.

P06/07: Johan, Linda, Zulfo och Pelle fortsätter som ledare. De vill anmäla till ett P06 sammandrag och ett P07 sammandrag.

P04/05: Anmäls till P04-serie. Jeanette skriver även om önskan om extra dispenser för några födda 03

P03: Anmäls till P03-serie. Skrivelse om önskan om att få extra dispenser för de födda 02.

F00/02: Torbjörn önskade att de anmäldes till F00-serie.

P02: Anmäls till P02-serie. Ev skrivelse om extra dispenser för fler överåriga

P00/01: Här var det mycket diskussioner då det är en mycket tunn trupp. Det bestämdes att ändå anmäla till P00-serie och så får vi se hur det ser ut till hösten. Skrivelse om att få extra dispenser för fler födda 99. Ev. när säsongen kör igång, träna ihop med andra årskullar.

P99: Anmäls till HJ-95-99

Alag: Anmäls till Herr 2.

F04-07: Träningsgruppen har tyvärr runnit ut i sanden under vårsäsongen. Vi ska ta nya tag till hösten och hitta någon mer som kan hjälpa Elin. Anmäler inte till någon serie.

P/F08: Jeanette har talat med ledarna och vi anmäler till 08-sammandrag.

Jeanette talar med förbundet med vad som gäller om vi behöver dra ur något lag och vilka kostnader det medför. Hon talar även med förbundet om dubbla licenser.

9. Ledarutbildning

Det har ännu inte kommit några datum för utbildningar i höst. Anette återkommer när hon fått mer info.

10. Nästa möte

Nästa ledarmöte bestämdes till måndagen den 22/8 kl. 19.00 i Storsjöstugan.

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av: Jeanette Stark